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JAARVERSLAG 2022 
DE ZONNEBLOEM AFDELING ODIJK. 
 
 
 
 
Geachte lezer, 
 
Dit is het jaarverslag 2022 van de Zonnebloem afdeling Odijk. 
De start van dit jaar leek het qua Covid-maatregelen de goede kant op te gaan. 
Omdat wij toch uiterst voorzichtig zijn gebleven was de eerste samenkomst in maart. 
Daarna is de frequentie van de activiteiten langzaam opgeschroefd en zijn de maandelijkse 
bijeenkomsten van start gegaan zoals wij dat in Odijk al jaren gewend zijn. 
Onderstaand vindt u de onderwerpen die in dit verslag aan de orde komen. 
 
 
*doelstelling van de vereniging;  
*deelnemers; bezoekwerk; vrijwilligers; activiteiten; 
*sponsoren en donateurs 
*bestuur, activiteitencommissie en vergaderingen 
*financiën 
 
 
 
 
Odijk, februari 2023, 
 
Bert Staal, voorzitter                                                          Zita Blokker-Wormgoor, secretaris 
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Doelstelling van de vereniging  
 
 
De doelstelling van de Nationale Vereniging De Zonnebloem is door middel van inzet van 
vrijwilligers het welzijn bevorderen van en hulp bieden aan langdurig lichamelijke zieken, 
personen met een lichamelijke beperking en lichamelijk hulpbehoevende ouderen en vooral 
diegenen onder hen die dreigen te vereenzamen.  
 
De afdeling Odijk wil dit doel bereiken door:  
 
* frequent bezoeken van deelnemers die daar prijs op stellen.  
* maandelijkse bijeenkomsten op een vaste locatie.  
* blijken van aandacht bij verjaardagen, speciale gebeurtenissen en op de tweede zondag in     
   september (Zonnebloemdag). 
* uitstapjes van diverse aard en diverse tijdsduur, grootschalig of kleinschalig en zo nodig   
   met speciaal vervoer.  
* de deelnemers te wijzen op voor hen geschikte activiteiten in het dorp of in de gemeente,  
   activiteiten van de Huiskamer van Odijk (HvO), waaronder maaltijden, carnavalsfeest,  
   eten met dorpsgenoten of incidentele gebeurtenissen. 
 
 
Deelnemers 
 
Op 31-12-2022 telde de afdeling 96 deelnemers. 
In de loop van het jaar zijn er 14 personen verhuisd, veelal naar verzorgings- of 
verpleeghuizen. Twee mensen zijn overleden  
Er zijn 26 nieuwe inschrijvingen geweest. 
Het aantal deelnemers neemt weer toe. 
 
 
Bezoekwerk 
 
Tijdens de corona kon er geen fysiek bezoek plaats vinden.  
In de loop van 2022 is het bezoekwerk weer langzaam maar zeker opgestart, tot vreugde van 
iedereen. 
Er zijn 8 vrijwilligers die met grote regelmaat deelnemers bezoeken. 
 
 
Vrijwilligers 
 
De afdeling Odijk telde eind december 22 vrijwilligers. 
Twee vrijwilligers namen afscheid en twee nieuwe hebben zich aangemeld. 
Er zijn meer aanmeldingen geweest, maar op dit moment is er geen behoefte aan nog meer 
vrijwilligers. Wel staan deze mensen op een lijst. 
Lotenverkoop: veel vrijwilligers hebben hun best gedaan om loten te verkopen, zowel huis 
aan huis, als op de plantjesmarkt. 
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Koffieochtenden 
 
*Op 8 april was er een paaslunch, bezocht door 50 deelnemers. Dit was de eerste maal na 
twee jaar corona-beperkingen, dat we weer bij elkaar konden komen. Er was soep, belegde 
broodjes, eieren en na afloop kreeg iedereen een zakje paaseitjes mee naar huis. 
 
*Kersen eten in de boomgaard op 8 juli, het kon gelukkig weer. Gewoon met elkaar, buiten. 
 
*Koffieochtend met Centrum voor Elkaar op 30 september; Lia van den Heuvel en Hasna Baza 
  kwamen naar de bijeenkomst, om uit te leggen hoe nuttig dit centrum is voor vragen omtrent  
  eenzaamheid, problemen met vervoer bv naar het ziekenhuis, of vragen over de maaltijdservice 
  in de gemeente. 
 
*Shantykoor Nootdweer op 28 oktober: 25 zangers en twee accordeonisten, gewapend met 
  Tekstboekjes; geweldig. Iedereen zong mee en het was ouderwets gezellig. 
 
*Sinterklaasfeest op 25 november: eindelijk. Na twee jaar afwezigheid bleek de Sint Odijk 
  nog te kunnen vinden, samen met een heuse Roetveegpiet. De Sint was reuze op dreef en 
  na afloop ging iedereen naar huis met de bekende banketstaaf van bakker Doeleman. 
   
De koffieochtenden werden gemiddeld door 40 deelnemers bezocht. 
Telkens waren er rond de tien vrijwilligers aanwezig. 
 
 
Overige activiteiten. 
 
*Op 8 mei was er een theatervoorstelling, in Zeist, Zoete Melk Met Brokken. waar 11   
  deelnemers naar toe zijn geweest. Samen met De Bilt/Bilthoven, Zeist en Driebergen in een   
  volledig uitverkocht theater is er veel gelachen. 
 
*Op 13 augustus hebben 7 personen het hoger opgezocht: met de lift naar de top van de     
  Domtoren in Utrecht. Vanwege de restauratie van de toren was er een lift. Het scheelde  
  465 treden. En wat een uitzicht! 
 
*De floriade in Almere kreeg op 9 september bezoek van 26 deelnemers uit Odijk. Samen 
  met een flink aantal vrijwilligers. Gelukkig was het weer prima, in tegenstelling tot de  
  verwachtingen. Er zijn van tevoren lunchpakketten gemaakt zodat men rustig het terrein 
  over kon, zonder op de klok te hoeven kijken. Een mooie dag en veel moois gezien. 
 
*Op 6 december was er in de Landgoederij  in Bunnik een kerstmaaltijd voor ouderen   
  woonachtig in de gemeente.  
  Bijna 45 Zonnebloemers waren aanwezig. Het was weer zeer goed verzorgd. 
 
*Kerstdiner van de afdeling in de Huiskamer van Odijk. 45 personen hebben heerlijk  
  gegeten van een vier-gangen diner, wat verzorgd werd door de koks van de Huiskamer.  
  De assistentie kwam van acht vrijwilligers. 
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*Zonnebloemdag: de tweede zondag in de maand september is Zonnebloemdag.  
  In Odijk bezorgen de vrijwilligers een attentie bij mensen die of deelnemer zijn van de 
  Afdeling, of bij personen die extra aandacht kunnen gebruiken, bijvoorbeeld na een 
  overlijden van een  dierbare, bij ziekte of iets van dien aard.  
  Dit jaar waren er rond de 120 attenties, inclusief onze eigen deelnemers. 
 
 
Uitstapje vrijwilligers  
 
Vrijwilligers uitstapje: deze keer naar het Waterliniemuseum Fort bij Vechten.  
De museumjaarkaarten konden allemaal gebruikt worden! 
Een mooi museum waar je veel te weten komt over de verdedigingswerken van destijds; het 
fort is onderdeel van de Hollandse Waterlinie en is goed bewaard gebleven, van daar we in 
de oude gewelven van het fort nog veel te zien was hoe het er vroeger aan toe ging. 
Na afloop heeft het gezelschap zich verplaatst naar Odijk waar we aan de singel 
pannenkoeken hebben gegeten. 
 
 
Sponsoren en donateurs 
 
Wij hebben het als afdeling zeer getroffen met geweldige sponsoren, die in het dorp of in de 
regio woonachtig zijn/ hun bedrijf hebben. 
Wij danken hen voor hun bijdrage. 
 
*Carteam Autobedrijf Onwezen 
*Herman Peek, die opnieuw de kersen heeft gegeven 
*Vrienden van het Witte Kerkje 
*Geloofsgemeenschap H.Nicolaas voor de opbrengst van een collecte 
*Caritas Odijk 
*Broekhuis Auto`s 
*Gemeente Bunnik voor de subsidie 
*Veel particuliere donateurs 
 
 
Bestuur 
 
Aan het einde van 2022 bestond het bestuur uit de volgende personen: 
 
Bert Staal                                      voorzitter                           voorzitter@zonnebloemodijk.nl  
Zita Blokker-Wormgoor             secretaris                           secretaris@zonnebloemodijk.nl 
Eef Goes                                        bestuurslid activiteiten   activiteiten@zonnebloemodijk.nI  
Irene Kortlandt-Hondius            bestuurslid bezoekwerk  bezoekwerk@zonnebloemodijk.nl 
De afdeling heeft een financieel adviseur, Hans Blokker:  penningmeester@zonnebloemodijk.nl 
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Relevante nevenfuncties van andere bestuursleden: 
*Bert Staal is voorzitter van de Raad van Advies Huiskamer van Odijk. 
  Nadere info: www.huiskamervanodijk.nl 
 
*Eef Goes is penningmeester van de Zonnebloem Regio Rijn & Heuvel. 
  Tevens waarnemend penningmeester van Zonnebloem afdeling Wijk bij Duurstede. 
  Ook is Eef penningmeester van de Parochiële Caritas Instelling PJ 23. 
 
 
Activiteitencommissie 
 
Deze commissie bestaat uit drie personen: Ank Koopman, Noldy Jongerius en Eef Goes. 
Zij verzorgen de activiteiten en presenteren hun jaarprogramma aan het bestuur. 
Onmisbaar voor de afdeling. 
 
 
Vergaderingen 
 
In het begin van het jaar zijn er nog een aantal bestuursvergaderingen on-line geweest, maar 
gelukkig kon het bestuur fysiek al weer snel bij elkaar komen. Vier maal is het bestuur bijeen 
geweest en één maal een vergadering met alle vrijwilligers. 
 
Regionale vergaderingen: in het begin nog online. Daarna bijeenkomsten . Telkens was één 
afgevaardigde per afdeling aanwezig. Er zijn vier bijeenkomsten geweest. 
 
 
Financiën 
 
De afdeling is financieel gezond. Wij mogen blij zijn met geweldige sponsoren;  vrijwilligers 
die met grote inzet loten verkopen in het voorjaar;  donateurs die de afdeling een erg warm 
hart toedragen. 
Onder toeziend oog van de lokale pers is het eerste lot aan de burgemeester verkocht. 
Bijgaand treft u het financieel verslag aan. 
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